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Jan Rudén (S), ordförande 
Leif Bard (SPF), vice ordförande 
Linda-Maria Hermansson (C), ersätter Lisbeth Svensson (L) 
Ulla-Britt Winkler (PRO) 
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Måns Kennborn (M), Beredningen för hållbara livsvillkor 
Ann-Christine Friberg (PRO)  
Eva Wänman (SPF) 
Ingela Ström (SPF) 
 
 
Ersättare  
Maria Renfors (M) 
Sanida Okanovic (S), beredningen miljö och fysisk planering 
Barbro Finndin (PRO) 
Lena Hellman (PRO) 
Lisa Fritzell (SPF) 
 
   
Övriga närvarande  
Bo Bertilsson (SPF) 
Caroline Eriksson, verksamhetschef 
Ulf Tolf, verksamhetschef 
Hampus Bergman, medicinskt ansvarig sjuksköterska 
Zandra Olausson, sekreterare 
 
 
 
Jan Rudén (S)  Zandra Olausson Ulla-Britt Winkler (PRO) 
ordförande  sekreterare  Justerare 
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 Ärende  

1.  Mötets öppnande 
Upprop 
 

2.  Val av justerare  
Ulla-Britt Winkler (PRO) väljs att justera protokollet. 
 

3.  Föregående mötesprotokoll 
Protokoll från förra mötet den 13 juni har skickats ut till samtliga i rådet. Ordförande 
frågar om det är någon som vill lyfta något gällande förra mötet eller om det finns 
frågor gällande protokollet. Inga ledamöter eller ersättare har några synpunkter eller 
frågor angående föregående mötesprotokoll. 
 

4.  Fastställande av dagordningen 
Dagordningen fastställs. 
 

5.  Återrapportering Plan för stöd till anhöriga, sektor socialtjänst 
Jan Rudén (S) informerar rådet om att återrapportering Plan för stöd till anhöriga, 
sker under första kvartalet 2024 till kommunstyrelsen. Efter det så återkopplas rådet 
denna rapportering. 
  

6.  Ansökningar SÄBO, statistik 
Ulf Tolf, verksamhetschef, informerar rådet om:  
-Bifall och avslag gällande SÄBO 
-Kommunala riktlinjer och vägledande dokument vid biståndsbedömning. 
 

7.  Uppdrag vård i livets slutskede och återrapportering IVO 
Hampus Bergman, medicinskt ansvarig sekreterare, svarar på uppdraget gällande vård 
i livets slutskede och ger en återrapportering av IVOs tillsyn. 
Uppdrag vård i livets slutskede 
- Tidig fas samt sen fas -VILS, vård i livets slut.  
Tidig fas, brytpunktssamtal med läkare – vården byter inriktning mot lindring. 
Sen fas, sista veckorna i livet, i ordinärt boende initierar sjuksköterskan till bistånd 
som beslutar om omvårdnadsinsatserna, öppet beslut som skickas till enhetschef. På 
SÄBO initierar sjuksköterskan till enhetschef. 
-Teamsamverkan 
Teamet - enhetschef, legitimerad personal och vård- och omsorgspersonal på enheten   
i samverkan med patient/anhörig lägger tillsammans en plan för patienten. 
-Utbildningssatsning 
Arbetsgrupp, utbildning, checklista och ombud. 
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-Efterförlopp 
Efterlevnadssamtal med anhörig.  
Sjuksköterska rapporterar till det palliativa registret. Debriefing. 
 
Återrapportering av IVOs tillsyn 
IVO, inspektionen för vård och omsorg, fick tidigt under pandemin indikationer på 
risker inom äldreomsorgen och genomförde nationella granskningar av dessa 
verksamheter under 2021. Granskningen innebar bland annat journalgranskning och 
fördjupande intervjuer med patienter, sjuksköterskor och ledningsfunktion. 
IVO bedömde att kommunen brast i samtliga granskade områden. Förvaltningen har 
redovisat vidtagna och planerade åtgärder till IVO. 
 

8.  Lägesrapport kring särskilda boenden och hemtjänst 
Övergripande utvärdering sommaren 2023 
Caroline Eriksson, verksamhetschef, lämnar statistik till rådet gällande rekrytering av 
sommarvikarier inom vård och omsrog samt redovisar utvärdering av den enkät som 
skickats ut till sommarvikarier efter sommaren 2023. 
 
Vidare så rapporterar Caroline Eriksson, verksamhetschef, om: 
Vård och omsorg:  
-demensarbetet som pågår i kommunen, 
-utbildning i systematiskt kvalitets- och patientsäkerhetsarbete 
Ordinärt boende: 
-nytt hemtjänstområde, distrikt sydost 
-digitala medicinskåp, ska prövas på ett distrikt 
-tjänstekort 
-fast omsorgskontakt 
Särskilt boende: 
-Installationer av hotellås på Tallåsen. 
 

9.  Äldrepolicyn  
Caroline Eriksson, verksamhetschef och Jan Rudén (S) går igenom Stenungsunds 
kommuns äldrepolicy - prioriterade områden:   
-Digitalisering 
-Ofrivillig ensamhet 
-Personal och kompetens 
-Anhöriga 
 

10.  Trygghetsboende CW Borgs väg 
Jan Rudén (S) informerar rådet om att detaljplanen gällande CW Borgs väg kommer 
upp i kommunstyrelsen vid årsskiftet 2023/2024.  
Rådet noterar informationen. 
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11.  Övrigt 
Ordförande frågar rådet om det finns övriga frågor eller funderingar.  
 
Ulla-Britt Winkler (PRO) frågar om kommunens tomt i Stora Höga och vad man har 
för planer kring den framöver.  
Jan Rudén (S) svarar att tomten kommer att hållas kvar i kommunens regi men planer 
på vad man ska använda den till finns inte i dagsläget. 
 
Ulla-Britt Winkler (PRO) frågar kring möjligheten, att vid ny- och ombyggnation av 
lämpliga bostäder för äldre, skulle kunna ingå ett pensionärsråd i kommunens projekt 
och arbetsgrupper avseende dessa bostäder för ett bredare perspektiv  
Hon lyfter också en fråga angående lämpligheten att kunna separera korttidsboende 
och växelboende.  
Ordförande beslutar att dessa frågeställningar hanteras på pensionärsrådets 
nästkommande arbetsutskott.   
 
Ulla-Britt Winkler (PRO) frågar också efter lista över omsorgsbehov framöver. Hon 
önskar också redovisning av övriga statsbidrag samt har frågor gällande 
äldreomsorgslyftet. Dessa punkter hanteras på sammanträde längre fram.  
 
Leif Bard (SPF) har frågor gällande det kommande äldreboendet Hasselhöjden. Han 
undrar hur det är tänkt med storkök och inomhusklimat.  
Jan Rudén (S) svarar att Tallåsen kommer att ha ett produktionskök där maten 
tillagas.   
Caroline Eriksson, verksamhetschef, informerar rådet att det kommer att finnas 
solavskärmning i de enskilda rummen och luftkonditionering i de allmänna 
utrymmena samt att fönster kommer att gå att öppna. 
 
Vidare så ställer Leif Bard (SPF) också frågan om den indragna busslinje 
Stenungsund – Kolhättan. 
Jan Rudén (S) svarar att linje 4, Stenungsund – Kolhättan är indragen av Västtrafik på 
grund av för få resenärer då de anpassar utbudet efter antal resande. Linje 4 som 
tidigare har trafikerat sträckan Stenungsund -Kolhättan ersätts delvis av linje 330. 
 
Mötet avslutas 
Ordförande tackar för dagens möte och hälsar alla välkomna måndagen den 11 
december då kommunala pensionärsrådet sammanträder nästa gång.  
 

  


